
Elek István neve nem szerepel az Eger Rallye nevezési listáján. Mikor felhívtam, 

kiderült, hogy ez egy darabig még így is lesz.  

 

- Meddig nem indultok idén? 

- Egyelőre nem tudjuk. Az már biztos, hogy Egerbe nem megyünk, és az év első felét is 

úgy néz ki, hogy kihagyjuk.  

- Mi az ok? 

- Több is van. Az utóbbi hónapokban nem nagyon tudtam ralival foglalkozni, de 

legfőképpen az az ok, hogy ketten is versenyzünk a családban, még ha nem is 

autóversenyzők vagyunk mindketten, a lányom ugyanis versenytáncos. Nagyon 

tehetséges, és nem akarom, hogy elkallódjon. Másodsorban elég sokat vagyok 

mostanában külföldön üzleti ügyekkel kapcsolatosan, így elég nehéz lenne összehozni. És 

a harmadik, hogy a feleségem hamarosan szülni fog, így nekem kell a lányomat a 

versenyekre vinnem, és ezáltal nekem augusztusig, szeptemberig teljesen le van kötve 

az időm. Választanom kellett, hogy ki a fontosabb, én magam, vagy a gyermekem, és 

úgy döntöttem, hogy a lányom.  

- Veled együtt a navigátorod, Budai Marcsi is kihagyja az év elejét? 

- Nem, ő fog versenyezni, ha minden igaz. Beugró navigátor lesz, ahol szükség lesz rá. 

Egerben úgy néz ki, hogy megy majd, bár neki is elég sűrű az éve, most kezdett új 

munkahelyen dolgozni, úgyhogy nem lesz könnyű összehoznia. Egyelőre úgy vagyunk, 

hogy az első félévben kicsit pihenünk.  

- Az év második felében várhatóak vagytok a pályákon? 

- Igen, az év vége már felkészülés lesz a jövő évünkre. Fogunk menni versenyen, amikor 

a külföldi ügyeim is beindulnak annyira, hogy nem kötnek majd le, és a bébi is lesz 

akkora otthon, hogy a feleségem tudjon majd versenyre járni a lányommal. Szóval 

jövünk, sőt, van olyan elképzelés, hogy nem is N-es autóval, hanem szuper 2000-ressel, 

de abból is többfélét szeretnék kipróbálni. Ha három futam belefér az év végén, akkor 

azokon mindegyiken elindulnánk. Ez a távlati terv.  

- Miért a többféle, és melyikekre gondoltál? 

- Jövőre szuper 2000-res kategóriában szeretnénk indulni, ez biztos. Ahhoz, hogy tudjuk, 

melyik a számunkra a jó megoldás, ahhoz pedig mindenképpen többet kéne kipróbálni. A 

Peugeot-ot és a Fiat-ot ki szeretném próbálni, ha lesz lehetőség egy Toyotába is beülnék, 

és ha minden jól megy, lesz mód arra, hogy megnézhessünk egy Suzukit is, amit ugye 

még csak most tesztelgetnek. Szívem szerint mindegyiket kipróbálnám, mert fogalmam 

sincs, hogy melyik milyen, és tényleg olyanba akarunk ülni, ha már erre adjuk a pénz, 

amelyik a legütőképesebb.  


